
Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry Państwu, godzina 16 właśnie minęła. Witam wszystkich Gości, Naczelników, Pana 

Prezydenta, Dyrektorów Jednostek i Państwa Radnych. Rozpoczniemy to spotkanie po sprawdzeniu 

obecności. Tak więc pytam, czy obecny jest z nami Pan Radny Marek Gołosz? 

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Radna Edyta Danielczyk? 

Radna Edyta Danielczyk 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Dzień dobry, jestem obecna. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Dzień dobry, obecna. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Dzień dobry obecny. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Dzień dobry, obecna. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow. Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

I jeszcze raz, Pana Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Dzień dobry, jestem. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Jesteśmy obecni wszyscy. Dzień dobry Państwu, otwieram posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury  

i Sportu w dniu dzisiejszym. Oczywiście procesujemy ją z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość. Został przesłany Państwu proponowany porządek posiedzenia. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chce wnieść jakieś uwagi, poprawki? Nie słyszę. Będziemy realizować zaproponowany  

i przekazany Państwu porządek obrad. W punkcie 3. mamy przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu, która odbyła się w dniu 16 listopada. Ten protokół na tablecie do Państwa 

wglądu. Czy do treści protokołu ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść swoje uwagi? Nie słyszę. 

Przyjmuje w takim razie, że protokół z poprzedniej komisji został przyjęty bez zastrzeżeń. 

Przechodzimy do realizacji punktu 4, działalność Sekcji Lekkoatletycznej Miejskiego Ośrodka Sportu 

Młodzieżowego w Tychach. Mamy materiały załączone. Niemniej jednak bardzo proszę  

o wprowadzenie, o...o przedstawienie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Szanowni Państwo materiały macie, które tam przedstawiliśmy jako (niezrozumiałe) ze mną są 

trenerzy, trenerzy samej sekcji. Myślę tutaj o panu koordynatorze Józefie Gawlina, między innymi Pani 

Ania Chłopek i Pan Bogdan Przybycin...się wydaje, że jeżeli oddam głos Panu... Panu 

Koordynatorowi, to on powiedzmy w 4 żołnierskich, krótkich zdaniach powie o działalności sekcji. 

Ewentualne pytania to albo trenerzy, albo pani Anna Wera, albo ja odpowiemy. Dziękuję bardzo  

i oddaję głos Panu Koordynatorowi. 

Koordynator Józef Gawlina 

Dzień dobry, witam wszystkich zebranych. Pokrótce przedstawię naszą sytuację sekcji, która  

w zasadzie po wybudowaniu i oddaniu stadionu do użytku no, stała się w lepszej sytuacji, bo mamy 

gdzie trenować i do nas przychodzi. W związku z tym, jest nas 3 trenerów, ja jestem koordynator, Pani 

Ania Chłopek i Pan Przybycin prowadzimy sekcję w takich oto no, kategoriach: sprint, skoki, ja - biegi 

średnie i długie oraz Pani Ania ma nabór małych dzieci. W tym roku uzyskaliśmy parę znaczących 

wyników. Mamy dwie...dwóch zawodników w szerokiej kadrze, to jest zaplecze Kadry Narodowej oraz 

jedną w Kadrze Narodowej zawodniczkę. To na tyle. Jest nas w sumie zawodników z licencją około 

36, z tym, że nie wszystkich opłacamy, ponieważ...no te spadki są coraz to droższe i nie wszyscy od 

razu startują na zawodach. W związku z tym więcej nas trenuje niż niż licencjonowanych zawodnikom 

jest. Tak pokrótce powiedziałem. 

Trener Bogdan Przybycin 

Dzień dobry, nazywam się Bogdan Przybycin, prowadzę sekcję...sekcję lekkoatletyki, sprinty i skoki. 

No tutaj razem z naszą Panią Anią i z Panem Józefem staramy się robić coś, żeby ten stadion został 

wykorzystany. No i chcielibyśmy teraz porozmawiać o tym, jak go wykorzystać, bo mamy stadion, ale 

tak nie bardzo wiemy jak do tego dalej podejść. I tak... (niezrozumiałe) Więc chcielibyśmy dzisiaj 

podyskutować troszeczkę na ten temat. No jeżeli będzie, oczywiście, będzie ktoś chciał. No i tyle no, 

bo na razie... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Także to w telegraficznym skrócie. Jeżeli Państwo będziecie mieli jakieś pytania, to bardzo chętnie 

odpowiemy. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Proszę o zgłaszanie się do dyskusji. 

Radna Barbara Konieczna 

Jeśli mogę, Panie Przewodniczący, chciałam zapytać Pana Dyrektora, Pana Marcina Staniczka, 

gdyby mógł nam tam przybliżeniu przedstawić imprezy sportowo-rekreacyjne, właściwie bardziej 

lekkoatletyczne, które w 2022 roku są zaplanowane. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Mówimy o arenie, tak? 

Radna Barbara Konieczna 

Tak. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No oprócz tych małych imprez typu... tam załóżmy szkoły, które sobie same organizują czy oczywiście 

przy pomocy naszych pracowników przedszkola, i tak dalej i tak dalej. Jedną z dużych imprez, którą 

chcemy już naprawdę zrobić w ramach...w ramach współpracy czy zgłoszenia do kalendarza lekkiej 

atletyki i śląskiego, jak i Polskiego Związku Lekkiej Atletyki, to jest po 20 sierpnia. Chcemy zrobić 

meeting imienia...imienia Dery. Czy jest to...Na chyba wcześniejszej Komisji Sportu była taka w sumie 

propozycja, żeby przy współpracy z Akademią Wychowania Fizycznego zrobić, jakby, wspólny 

wspólny meeting. Jesteśmy już po rozmowach i ze śląskim związkiem, jak i...jak i z sędziami, którzy 

tam są. Nasi trenerzy też, bo też nie chcemy zrobić załóżmy pełny wachlarz zawodów, który by można 

było zrobić typu jak mistrzostwa Polski i tak dalej. Na pewno to będzie mniejsza impreza. Musimy 

wybrać konkurencje, które będziemy chcieli załóżmy, przeprowadzić. Na pewno będą to konkurencje 

związane, powiedzmy, z płotkami bo (niezrozumiałe) przede wszystkim słynął z treningów płotków. 

Oprócz tego, oprócz tego po rozmowie z AWFem chcielibyśmy zrobić jakąś specjalną nagrodę dla  

1, ewentualnie 2 konkurencji. Nagrodę powiedzmy finansową, żeby...żeby część zawodników załóżmy 

mogła przyjechać, nazwijmy to z lepszymi wynikami ogólnopolskimi, a także mamy obiecanych, że 

jeżeli w tym czasie załóżmy, nie będzie żadnych imprez...imprez lekkoatletycznych, będzie to jakiś taki 

czas powiedzmy wolny dla...dla reprezentantów Polski, to zawodnicy, którzy są zawodnikami AWFu 

katowickiego bardzo chętnie do nas by przyjechali. Raz promować, nie wiem czy ich okres czy system 

startowy, załóżmy, będzie ich dopuszczał do tego, że będą mogli u nas startować, ale na pewno 

pojawią się na arenie tak, żeby można było, załóżmy, naszych olimpijczyków z ostatniej Olimpiady 

zobaczyć. I, no, i przede wszystkim...i przede wszystkim promować lekką atletykę. 

Rada Barbara Konieczna 

Można jeszcze? Tak? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

Radna Barbara Konieczna 

Panie Dyrektorze, chciałam jeszcze w związku z tym zapytać, czy ta impreza zostanie wpisana na 

stałe już do kalendarza i co rok będziemy organizować taki meeting? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Też tak myślę, żeby taka impreza była na stałe. Trener, był nasz... ten trener Tyskich, który tutaj 

wytrenował iluś tam zawodników i jego wychowankowie jeszcze powiedzmy, no już nie trenują, ale, 

ale mieszkają w Tychach. Są, także na pewno będą tymi gośćmi. Zainteresowana też jest rodzina, 

która też chciałaby, załóżmy, upamiętnić imię swojego męża, ojca, a my załóżmy trenera naszego. 

Także...także jest to współpraca, nie tylko załóżmy z chęcią MOSiRowską ale także załóżmy  

z osobami współpracującym, mówię, z AWFem, z rodziną, trenerami, którzy są z przyjaciółmi Pana 

Derdy. Pana Dery, także jak najbardziej chcemy, żeby to była impreza cykliczna, tak jakby...i tak jak 

robimy cykliczną imprezę kolarską imienia Hanusika tak samo chcemy, żeby to weszło w nasz 

kalendarz corocznej, żeby była to impreza promująca, a jednocześnie żeby...żeby też wyniki, które 

uzyskamy na naszym stadionie, żeby też były, żeby też były niezłe. 

Radna Barbara Konieczna 

Dziękuję. Jeszcze jedno pytanie, jeśli Pan może... 
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Radny Marek Gołosz 

Ja jeszcze mam pytanie. 

Radna Barbara Konieczna 

Pan, jeżeli Pan Przewodniczący pozwoli. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca, bardzo proszę. Barbara Konieczna. 

Rada Barbara Konieczna 

Dziękuję serdecznie. Bardzo się cieszę, że w kalendarz została jakby wpisana znów następna piękna 

impreza i ostatnie moje pytanie dotyczące maratonu, który również jest w kalendarzu imprez na 2022, 

chciałam zapytać Pana Dyrektora, czy Stowarzyszenie już rozmawiało z Panem na temat nowej 

trasy? Ponieważ z tego co pamiętam na Komisji chyba czerwcowej albo też majowej razem  

z Radnymi - Krzysztofem Królem, z Panią Patrycją Kosowską żeśmy rozmawiali na temat tego 

maratonu z wykorzystaniem właśnie również areny lekkoatletycznej. Bardzo bym prosiła coś więcej na 

ten temat. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Po półmaratonie, który się odbył na początku września, mieliśmy już dwa spotkania ze 

Stowarzyszeniem. Stowarzyszeniem, powiedzmy jest, jakby w blokach startowych założymy do 

organizacji w nowej formule, czyli załóżmy start, jak i meta byłaby na...na naszej arenie atletycznej, 

no, niemniej jest to też uzależnione, powiedzmy od środków finansowych, które byśmy, które byśmy 

zebrali, bo jest to kwestia, powiedzmy, dodatkowego zabezpieczenia drogi, które jest bardzo drogie. 

Dwa: przede wszystkim trzeba by stworzyć a-test dla nowej trasy, wyznaczyć nową trasę, a potem ją 

a-testować, bo większość zawodników, powiedzmy, już nie jest typowo amatorami. To to nie tylko 

amatorzy, którzy przybiegają i przebiegają półmaraton, który ma czasami 22 kilometry czy 21 

kilometrów. Powiedzmy i tam i, i 200 metrów tylko to są zawodnicy, którzy chcą biegać na  

a-testowanych trasach, które, którymi tymi wynikami mogą się, załóżmy, chwalić w całej Polsce. Jest 

jakiś tam, powiedzmy, jest, jest lista lista, załóżmy, zawodników z określonymi czasami, żeby te czasy 

mogły być porównywalne. Także, jeżeli okres teraz jest, powiedzmy, na tyle dobry, bo wnioski, które, 

które stowarzyszenia złożyły teraz są pod, pod, jakby to powiedzieć, pod obrabianiem Komisji, jak  

i potem Rady Sportu i teraz w zależności od uzyskania środków finansowych i od, i od, jakby to 

powiedzieć? I od środków zebranych, wtedy załóżmy, Stowarzyszenie też będzie wiedziało. Na pewno 

to będzie półmaraton, bo półmaraton jest jeszcze - to,  co robiliśmy cały czas. Przyszłość pokaże, czy 

na pewno będzie to maraton i czy, i czy czy to będzie załóżmy z tego, z tego miejsca start, jak  

i w sumie meta. Pamiętajmy, że pomimo, że bieg ma być we wrześniu, to jednak wszystkie sprawy 

związane, powiedzmy, z samą organizacją, samą, samym zabezpieczeniem ruchu, samym, sami 

zgodami Wojewódzkiej, Wojewódzkiej Komendy Policji i tak dalej, i tak dalej, to jest to okres, 

powiedzmy styczeń-luty, gdzie my te wszystkie, wszystkie zgody uzyskujemy. Jak tych zgód nie 

będziemy mieli, no to, to co tak się wydaje, a gdzie tam, załóżmy, tam wrzesień. To jest naprawdę 

bardzo mało czasu do...do zorganizowania, do porządnego zorganizowania zgodnie z przepisami, 

żebyśmy nie mieli potem problemu, tak jak w Katowicach, że nagle się okazuje, że policja przerywa, 

przerywa, przerywa maraton, bo się okazuje, że jest złe zabezpieczenie. Zawodnicy wpadają na 

samochody i tak dalej. Nie możemy sobie na coś takiego pozwolić. Będą środki finansowe, 

Stowarzyszenie jak najbardziej chciałoby takie coś zrobić, a my na pewno im pomożemy, jako Miejski 

Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

Radna Barbara Konieczna 

Członkowie Stowarzyszenia są bardzo dobrze przygotowani do tej imprezy, natomiast tak jak Pan 

Dyrektor mówi - tylko i wyłącznie to jest kwestia finansowa i myślę, że jeżeli nie uda nam się, a jest to 

jakby w zasięgu każdego z nas - zarówno Radnych, jak i Pana Dyrektora o postaranie się o te środki, 

żeby właśnie rozpocząć już pracę w styczniu, jeśli chodzi o ten półmaraton. Myślę, że wspólnymi 

siłami damy radę. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jeszcze ja mogę? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja przypomnę...Ja przypomnę, że jesteśmy w punkcie działalność sekcji lekkoatletycznej Miejskiego 

Ośrodka Sportu Młodzieżowego w Tychach. Ja bym prosił o dyskusję w tym punkcie. Myślę, że  

o szeroko pojętej lekkoatletyce, w tym o maratonie, będziemy mogli sobie w wolnych wnioskach  

w części późniejszej, po prostu tak.. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Panie Przewodniczący, ja jeszcze tylko zdanie jedno. Środki finansowe na pewno, ale też, ale też my. 

Ja mówię my - i MOSM i Państwo Radni, jak i w sumie, jak i ci, którzy są zainteresowani biegami, też 

musimy i mentalnie przygotować. Załóżmy drugą część. Pozostałą część miasta, która nie, nie biega, 

bo to spowoduje bardzo duże utrudnienia. Sami wiemy, jaką osią jest Aleja Bielska - przecięcie Alei 

Bielskiej w okolicach, powiedzmy, policji i tam powrót i tak dalej to spowoduje naprawdę, naprawdę 

duże, duże zamieszanie w komunikacji miejskiej, pomimo, że to będzie, załóżmy, niedziela, i to 

jeszcze do Południa, także też trzeba mentalnie przygotować pozostałą część naszych mieszkańców. 

Że, że jednak jest - będzie zamęt. Ale jednak jest to dla dobra, załóżmy, biegających, no, nawet tu 

można powiedzieć, że dla dobra miasta. 

Radna Barbara Konieczna 

Dziękuję i przepraszam, że zakłóciłam Porządek Komisji. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, kontynuujemy. Pan Radny Krzysztof Król prosił o głos. 

Radny Krzysztof Król 

Ja to może w takim razie w wolnych wnioskach poproszę Pana Dyrektora o wypowiedź na temat 

jeszcze właśnie tego stadionu lekkoatletycznego. Dobrze? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze. Dziękuję. 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz, jeszcze proszę o głos. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

A chciałem skorzystać z okazji i zapytać trenerów z lekkiej atletyki, bo zaproponowałem taki, miałem 

taki pomysł, żeby oświetlić trasę dookoła jeziora Paprockiego oraz stworzyć tam jakiś monitoring, żeby 

było to, to miejsce bezpieczne dla mieszkańców, którzy biegają, którzy uprawiają ten sport i chciałem 

się zapytać o waszą opinię  trenerów, którzy zjedli zęby na lekkiej atletyce. Czy popieracie taki 

pomysł, bo ja słyszę od mieszkańców same dobre tutaj opinie w tym temacie. W okresie takim 

jesiennozimowym mieszkańcy po pracy mogliby biegać po oświetlonym terenie dookoła jeziora  

w fajnym miejscu, w naturze bez samochodów. I wydaje mi się, że miasto mogłoby to zrobić nawet 

niedużym kosztem. Co Państwo o tym myślicie? 
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Trener Bogdan Przybycin 

No. Jesteśmy za tym, żeby trochę podświetlić ten stadion. (niewyraźne) w jesieni, w  październiku 

(niewyraźne) jest ciemno, o 17:00 już jest...Poczekaj no. No, już jest ciemno, w związku z tym  

w zasadzie... 

Radny Marek Gołosz 

Ja proszę trochę bliżej, bo nie słychać nic. 

Trener Bogdan Przybycin 

Szanowny, Panie Radny. Oczywiście, że jesteśmy. Wszystko, co się do rozwoju lekkiej atletyki 

przyczyni jesteśmy w stanie przerobić czy tak? No i oczywiście, ale więcej chcielibyśmy porozmawiać 

o stadionie, bo nas to najbardziej interesuje, bo my w tej chwili mamy stadion nieoświetlony. 

Dokładnie. A tam przede wszystkim...się cały ten, ten, ten ambaras robi, a nie że tam na 

Paprocanach, ale jestem jak najbardziej. Jestem jak najbardziej. Podejrzewam, że wszyscy, którzy 

zajmują się lekkoatletyką w Tychach są za tym, żeby oświetlić jak najwięcej odcinków, żeby ludzie 

mogli biegać. No, to jest chyba naturalne i normalne, więc chyba wszystko. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję w tym punkcie. 

Radny Marek Gołosz 

Ja jeszcze mam pytanie. Jeszcze jedno w takim razie, bo tutaj słyszę jakieś... 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

Radny Marek Gołosz 

Głosy odnośnie stadionu nie oświetlonego, o czym mówi trener Przybycin? Bo nie bardzo znam temat. 

Jeżeli chodzi o nieoświetlony stadion lekkoatletyczny. W czym jest problem? 

Trener MOSM 

W braku oświetlenia. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

W braku oświetlenia, czyli po prostu jest stadion lekkoatletyczny i on jest używany tylko, powiedzmy, 

od, od 6:00 rano do zmroku, nie było tam zaplanowane oświetlenie, no i oświetlenia nie ma. A być 

może biegacze mogą skorzystać z (niewyraźne). 

Radny Marek Gołosz 

(niewyraźne) czy mogę? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze. Bardzo proszę. 

Radny Marek Gołosz 

Nie słychać, nie słychać trenerów, czy mogliby troszkę głośniej albo bliżej mikrofonu, bo to ogranicza 

nasz odbiór tutaj. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę o zadanie pytania. No, ja... Pan Radny... 
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Radny Marek Gołosz 

Ja zadałem, mam zadać jeszcze pytanie jakieś? Ja słyszałem, ja słyszałem w tle trenerzy, Pani trener 

się wypowiadała, ale nie słyszałem o co chodzi, bo bardzo daleko i nie było słychać. Mogę prosić  

o powtórkę tego, tej odpowiedzi? 

Trener Anna Chłopek 

Proszę bardzo. Dzień dobry Państwu. Proszę Państwa. 

Radny Krzysztof Król 

Dalej jest problem. Proszę bliżej podejść albo usiąść w miejscu Pana Dyrektora. 

Trener Anna Chłopek 

To jeszcze, jeszcze nie tak szybko. Drodzy Państwo, stadion lekkoatletyczny został przygotowany  

z myślą o najmłodszych. Trochę średni, średnich uczestnikach i zawodnikach i również o osobach 

dorosłych i starszych. Niestety, nie możemy w pełni z niego korzystać, ponieważ ograniczają nas 

warunki pogodowe. Jesienią i zimą dosyć szybko robi się ciemno, więc możemy korzystać tylko wtedy, 

kiedy jest dobra widoczność, ponieważ nie ma tam oświetlenia. Być może tutaj to, co Pan Marek 

Długosz mówił...Gołosz. Przepraszam. Zamiast biegać po Paprocanach czy w innych miejscach 

naszego pięknego miasta, lekkoatleci, mając oświetlony stadion mogliby korzystać z niego, mogliby 

korzystać i osoby dorosłe i młodzież, którą tutaj Pan Przybycin czy Pan Gawlina prowadzi. Dlatego 

wnioskujemy o to, żeby zastanowić się nad możliwością zwiększenia ilości światła na tym, że 

stadionie. Oprócz tego wnioskujemy również o to, żeby zastanowić się nad możliwością zbudowania 

tam szatni, nad możliwością zbudowania toalet. No, jest tych spraw związanych z doposażeniem 

stadionu lekkoatletycznego kilka, stąd nasze spotkanie, przede wszystkim, chcemy w tym kierunku 

tutaj doprowadzić. Co Państwo możecie nam tutaj powiedzieć? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz, mogę prosić? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

W punkcie działalność sekcji lekkoatletycznej. Jeżeli to jest pytanie w tym względzie, to bardzo 

proszę. Pan radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

No jest to związane z działaniem sekcji. No, bo jak nie ma oświetlenia na stadionie no to, no to i nie 

ma działania sekcji - działalności nie ma. Ja mam pytanie do Pana Dyrektora o techniczne tutaj jakieś 

rozwiązanie, bo złożyć wniosek? Oczywiście będziemy wnioskować o to, żeby ewentualnie 

wybudować doposażyć ten stadion lekkoatletyczny o oświetlenie, no, bo to ja sobie nie wyobrażam, 

żeby tylko parę godzin w okresie jesienno-zimowym mogła sekcja czy tam w ogóle mieszkańcy 

korzystać. Co to z latarkami na czele będą ćwiczyć? No, jakieś nieporozumienie. Ja pamiętam, jak 

powstawał ten stadion też tutaj, dzięki jakimś jakiejś interwencji i środowiska lekkoatletycznego 

zabiegałem właśnie o takie, to taki takie taką salę w okresie jesienno zimowym, z której mogliby 

korzystać też rozgrzewkowej takiej, ale niestety nie doszło to do skutku. No, ale, że jest - ogranicza 

działalność. Jest ograniczona przez to, że, że, że nawet jest brak oświetlenia. No to już troszkę lipa  

w tym temacie. No, bo jeżeli się buduje taki obiekt, no to nie buduje się go za parę groszy. A druga 

sprawa - nie na okres tylko letni, prawda? Ja, ja myślę, że takie rzeczy, takie, takie obiekty to się 

buduje już kompleksowo, żeby spełniały swoje funkcje i też w okresie jesienno-zimowym, ale też no, 

że tam jest wszystko już wyposażone. Przecież to grube miliony na to poszły. Tak? Jeszcze  

z dofinansowaniem, no, ja już nie wspomnę o tym, o tej toalecie, że tam nie ma, ale to jest jakaś 

masakra. No i z dofinansowaniem jeszcze ten stadion został wybudowany Ministerstwa Sportu  
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i, i dalej jest problem, żeby jakoś tam funkcjonowało to wszystko, także nie wiem, no, proszę  

o odpowiedź Pana Dyrektora, jak technicznie można rozwiązać ten problem? No, bo ja oczywiście 

złożę wniosek o, o, o wybudowanie, doposażenie i oświetlenie dla sekcji lekkoatletycznej, ale, ale jak 

to można rozwiązać i w jakim czasie? Jak to wygląda? Co trzeba zrobić teraz, żeby coś takiego 

powstało? Czy ma Pan takie rozeznanie? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Panie Radny, nie jest Pan pierwszy raz Radnym. Jest Pan już którąś kadencję i Pan sobie, zdaje 

sobie sprawę. Załóżmy, co można zrobić i ile to trwa. Ja wiem, jakie Pan miał pomysły odnośnie 

budowy basenu... Nie basenu, tylko stadiony tej areny lekkoatletycznej. Co do toalet to po raz któryś 

już mówię, że w tym momencie na koniec września mają być złożone plany do budowy boiska, które 

ma być, które ma być koło boiska ze sztuczną nawierzchnią i tam ma być też, tam ma też być 

budowana toaleta. No i tyle. A oświetlenia nie ma, bo tak, tak to było zbudowane zgodnie, zgodnie  

z projektem. Jeszcze coś bliżej na temat? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze w tym punkcie? 

Radny Marek Gołosz 

Ja mam pytanie jeszcze do trenerów, bo być może trenerzy są bardziej zorientowani, co tam jeszcze 

wam brakuje do pełnej takiej funkcjonalności tej działalności sekcji i całego kompleksowego jakiegoś 

tutaj działania w temacie lekkiej atletyki? Możecie się Państwo wypowiedzieć? 

Trener Bogdan Przybycin 

Ale oczywiście, że możemy się wypowiedzieć, tak.  Mam sobie, tutaj wynotowałem sobie parę rzeczy. 

No, jak mówiliśmy o tym oświetleniu. 

Radny Marek Gołosz 

Głośniej proszę i bliżej, jeżeli można. 

Trener Bogdan Przybycin 

Mówiliśmy o tym oświetleniu, no, oczywiście jest to ważna sprawa i teraz tak: jeszcze takie następne 

propozycje. Zadaszenie trybuny głównej, chociaż jednego sektora tych trybuny, bo to naprawdę jest 

bardzo ważne, nawet organizując zawody lekkoatletyczne, wyobraźmy sobie, że zapraszamy ileś tam 

ludzi, vip-ów i no... Jeśli zawody będą, powiedzmy, o godzinie 15:00-16:00 no to albo trafią, bo mogą 

trafić, jeśli to jest lato, to trochę mogą trafić na  40-stopniowy upał albo na ulewę i gdzie ci ludzie będą 

uciekać, prawda? No i teraz mamy taki, no, rzeczywiście mamy robić, powiedzmy, memoriał 

poświęcony wybitnemu trenerowi, mamy zaprosić ważnych ludzi, mają przyjechać, powiedzmy, 

olimpijczycy z tego, no i gdzie ci ludzie będą uciekać, jeżeli będą, nastąpią jakieś opady deszczu, 

burza czy coś takiego? No, już mówiliśmy o tych toaletach, prawda? No i teraz tak: jest kwestia szatni, 

bo my mamy też problem z szatniami, prawda? Nasi zawodnicy, był pomysł, żeby nasze szatnie były 

na obiekcie piłkarskim. Oczywiście, było to pomysł z 2000 bodajże w 2015 roku któregoś z Radnych 

(niewyraźne), że to jest niedobry pomysł, no, ale dobrze z tym, że w tej chwili szatni tam, szatni jest 

dużo na stadionie, tylko, że one są wszystkie zajęte przez grupy piłkarskie i co i będziemy ich tam 

wszystkich eksmitować? Poza tym to, to to, to trochę jest takie w pandemii no, zaproponowano nam 

szatnie dzieci. Młodzież się tak po prostu nie chce przebierać. Mamy tam zaproponowane szatnie. 

Ale, ale to są szatnie przechodnie. No, na ogół to się przebiorą i ciuchy zabiorą na stadion. 

Wiele głosów 

Tak. Nie? Przebiorą się i zabiorą ciuchy na stadion. Potem mamy... No to ja nie wiem, czemu się nie 

przebierają tam. Czemu się nie przebierają  tam? Nie wiem. To się przybiorą, ale ciuchy ze sobą 

zabiorą. 
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Trener Bogdan Przybycin 

To jest kwestia pandemii, to jest potem tak, że w popłochu po kimś się też nie chcą przebierać. Tam 

jest dziewczyny, tam kwestie no, to są takie dość skomplikowane sprawy. 

Trener Anna Chłopek 

Nie mamy, dzieci nie mogą się przebierać na obiekcie stadionu, bo są za małe, żeby potem 

przebiegać przez stadion. Ale dzieci w ogóle się nie przebierają. I nie przejdą tam, nie ma takiej 

możliwości. 

Trener Bogdan Przybycin 

Jest  kwestia na przykład techniki. No, powiedzmy, jeżeli wprowadzi, wprowadzimy zajęcia. Pani 

Kubek prowadzi z małymi dziećmi zajęcia i któreś z tych dzieci zechce udać się do ubikacji. No, 

powiedzmy, że teraz jest ten toi-toj, ale była taka, jak był taki okres czasu. No, te ostatnie są oddalone 

od stadionu gdzieś 150 metrów no i teraz ona nie wie co robić. To jedno dziecko. Czy z tym jednym 

dzieckiem iść do tej ubikacji? Ale już wiemy, że będą. No tak, to mówię, że no, to tak, tak, takie, takie 

mamy dylematy, no, bo potem to albo zostawić grupę albo, albo iść z tym jednym dzieckiem, jak się tu 

komuś coś stanie czy coś. No to my opowiadamy w każdym, każdym, pod każdym punktem, prawda? 

Potem jest sprawa. Wyposażenie stadionu, zaplecze. Dostępu, dostępu do odnowy biologicznej. 

Wiecie Państwo, ja mam, ja mam tutaj sobie, wynotowałem sobie z forum lekkoatletycznego. 

Podsumowanie jednego z naszych... Pozwolę sobie to przeczytać. Jednego z naszych byłych 

zawodników. To jest opis jego...Był kiedyś, trenował 20 lat temu, on tutaj biega w maratonach i jego, 

jego...Karol Sokołowski się nazywa. No, napisaliśmy kiedyś jakieś tam wspomnienia o starym 

stadionie i oni piszą teraz w tej chwili tak. No, stary stadion wygląda jak wyglądał, ale był bardziej na 

wypasie niż to całe zaplecze, o której mamy na stadionie piłkarskim teraz. I drugie, drugie.... Druga 

wypowiedź: Ja pamiętam, tu przynajmniej było zaplecze, właśnie szatnie, prysznice, sauna. Sauna  

w zimie to fajne wspomnienia, wybieganie na stadionie, sauna i tarzanie się w śniegu. Następne: Nie 

sądziłem, że to napiszę, ale wygląda na to, że nasz stary poczciwy stadion był luksusem. Jeżeli 

zawodnicy po 20 latach, gdzie wszyscy pamiętają, jak ten stadion wyglądał, piszą coś takiego, no to, 

no to, to tutaj jest nieporozumienie, prawda? No, nie mamy w tej chwili dostępu do siłowni, 

powinniśmy mieć, jeżeli chcemy tą sekcję rozwijać, to my musimy mieć dostęp holistyczny, czyli 

prowadzenie treningów wyczynowego sportowca. To nie jest stricte, że tylko sam stadion, ja muszę 

mieć dostęp do siłowni do odnowy biologicznej. Ja muszę mieć dostęp do, do wspomagania 

farmakologicznego. To jest taki holistyczne podejście, do jakiejś, jakichkolwiek zajęć. Prawda? Można 

oczywiście zrobić tak, że jak w tej chwili no, robimy my, jak tam jakoś pracujemy, oczywiście nawet  

z niezłymi efektami muszę się pochwalić, ale jeżeli to mamy rozwinąć tą sekcję, no to ta sekcja 

powinna być po prostu potraktowana jak reszta sportu. Profesjonalnie. Jak reszta sportów w tym 

mieście, bo w tym mieście naprawdę jest jest potencjał do uprawiania sportu. Tylko po prostu musimy 

to jakoś rozegrać. 

Trener Anna Chłopek 

Ja może chciałabym jeszcze dodać, że ponieważ zajmuje się przede wszystkim grupą naborową,  

chcę powiedzieć, że dzieci chcą raczej trenować z bardziej komfortowych warunkach i brak 

możliwości przebierania się, brak możliwości korzystania na miejscu z toalety - to są dzieci, które mają 

lat 7-10, fizjologia tych dzieci jest nieco inna niż osób dorosłych. Zraża to bardzo młodzież, zraża to 

dzieci do trenowania i one po kilku treningach po prostu rezygnują z powodu dyskomfortu w jaki, jaki 

na tym treningu mają, więc dlatego bardzo proszę o rozpatrzenie tych naszych tutaj postulatów, 

przyjrzenie się im i no, zaradzenie pewnym sprawom. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Dziękujemy bardzo. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. 

Radny Marek Gołosz 

Jeszcze Marek Gołosz, chciałem... 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

No, wysłuchałem to, te słowa smutne trenerów. No, przykro jest, że z takim borykacie się problemami. 

Wydawałoby się, że nowy stadion rozwiąże wszystkie problemy, a tutaj, ja już nie mówię o tym 

nieszczęsne  toalecie, bo to jest jakieś nieporozumienie, że ktoś zaakceptował chodzenie na stadion 

piłkarski do toalety jak się zachce, no, jakiś naprawdę absurd, no, nie z tej ziemi, ale to, że nie ma też 

szatni, nie macie nie macie dostępu...Ja nie wiem przecież na stadionie chyba jest siłownia. Dlaczego 

nie możecie korzystać z siłowni jakiejś profesjonalnej dla was? Ta trybuna, to nie wiem. Też ważna 

sprawa. No, takie rzeczy przy projekcie powinny być już kompleksowo załatwione, a nie teraz po 

latach i mówimy, że nie ma oświetlenia, nie ma toalety, nie ma trybuny. No, ja pamiętam te rozmowy, 

jak próbowałem przekonać do, do tej salki treningowej pod, pod trybuną, to nikt nie chciał mnie też tak 

samo słuchać, jak i was teraz, ale no, ja ze swej strony na koniec w wolnych wnioskach złożę wniosek 

o, o wybudowanie tego oświetlenia, ale tutaj trzeba pomocy, no, większej dla waszej działalności. Ja 

myślę, że wasza praca jest tak cenna. W dzisiejszych czasach w dobie Internetu, gier, tego 

wszystkiego. No i jeszcze w ogóle pandemii, że musimy wszystko robić, żeby dzieci zachęcać do, do 

sportu, a jeszcze jak są takie warunki, że nie mają się gdzie przebrać, albo, albo, że toaleta też jest 

problemem. No to jak mamy walczyć o zdrowie tych dzieci w naszym mieście? Ja, ja pełen podziwu 

jestem was - trenerów, tej pracy, no, myślę, że miasto powinno tutaj szerzej wesprzeć was w tej pracy, 

robicie super robotę, ja wam dziękuję za to, bo, bo naprawdę to jest na wagę złota taka, taka praca 

wasza, ale, ale pomoc musi być tutaj. Ja myślałem, że to teraz w nowym, na nowym stadionie to 

macie komfortowe warunki, a tutaj widzę, że tak jak trener...zawodnicy z lat ubiegłych wspominają 

stary stadion, no. Gdzie, gdzie rzut młotem był nawet na stadionie. No, no warunki powinny być dużo 

lepsze na nowych obiektach. Dziękuję. 

Rady Krzysztof Król 

Mogę zadać pytanie? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Krzysztof Król, jak poznaje? Tak? 

Radny Krzysztof Król 

Tak, tak, proszę o głos. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Dyrektorze, to proszę mi przypomnieć, jak to było właśnie z przetargiem na, na ten stadion, bo, 

bo z tego co mi się wydaje, pamiętam przetargi nie dochodziły właśnie do skutku ze względu na to, że 

brakowało środków finansowych, tak? I obcinaliśmy po prostu część rzeczy z tej inwestycji. Czy ja się 

mylę? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nie, no, dobrze, Pan mówi, bo miał być to stadion najpierw kategorii 3, a potem był 4. A we wniosku 

między innymi, powiedzmy, z ilością środków finansowych, które tam były ograniczone, także jest to 
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już...Jest to inna skala, skala tego w sumie stadionu. Co do, co do szatni to jeszcze raz powtarzam, 

szatnie od samego początku były, były projektowane na stadionie i one są i to nie, że nie ma szatni. 

Szatnie są, bo jak my mamy podpisaną umowę z Tyskim Sportem. Gdzie mogą się dzieci, gdzie mogą 

się dzieci przebierać. Mogą to być szatnie, powiedzmy, które są tak zwane przechodnie, czyli tak 

jakby się poszło na sale gimnastyczne i raz się przebiera jedna drużyna, potem ona wychodzi, 

przychodzi druga. Nie jest, to jest, załóżmy, blisko tak jak, tak jak, załóżmy, na sali sportowej, gdzie 

się wychodzi i, i jest, ale szatnie są utrudniony jest dostęp do… do siłowni, bo tutaj trenerzy wychodzą 

z założenia, prawdopodobnie się tak trenuje, że prosto załóżmy z części jakichś tam, powiedzmy, 

specjalistycznej przechodzi się zaraz załóżmy, na siłownię i się zaraz, załóżmy, powinno trenować 

siłowni. Tutaj takiej, takiej możliwości na na dzień dzisiejszy nie ma. O toaletach mówiliśmy, były 

sygnały, pojawił się toi-toi, teraz będziemy budowali te następne boisko sportowe i tam będą, będą, 

będą toalety. I wtedy ciąg pieszych będzie też zmieniony, że już nie nie, że nie trzeba będzie 

przechodzić, powiedzmy, przez główny parking, tylko będzie można przechodzić koło toalet i od tyłu 

można wchodzić na stadion. Także to nie jest na tej zasadzie, że teraz nagle odkrywamy Amerykę, że 

tamtego tego nie ma. To jest po prostu. Było to w jakiś sposób przemyślany, może po kilku latach czy 

po kilkunastu jak stadion załóżmy, powstał teraz po prostu trzeba zrobić drobne poprawki. 

Radny Krzysztof Król 

To mam jeszcze jedno pytanie do trenerów. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

Radny Krzysztof Król 

Chciałem się zapytać ile konkretnie zawodowych takich sportowców, którzy zawodowo to uprawiają, 

czy tam ćwiczą? Mówię o tych, dla których wymagana by była ta siłownia, czy stało, na który mną 

reprezentują miasto w jakichś zawodach? Jaka to jest ilość zawodników? Nie mówię o młodzieży, 

tylko o stricte, o zawodnikach, takich zawodowych, jak są piłkarzy czy hokeiści, którzy korzystają, jak 

gdyby z sauny i siłowni, jaka to jest ilość waszych podopiecznych. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Zawodników, zawodników seniorów my nie mamy. Zawodnicy, powiedzmy nasi, którzy są do 23 roku 

życia i takich ilu jest? 1? Więcej. Z 5-6-7. No, może jest 5-7 osób, a reszta potem, załóżmy, albo 

przychodzi do innych klubów, ale przechodzi na studia i idzie, powiedzmy, na, na, na AWF, na kluby 

sportowe, załóżmy, związane ze studiami wyższymi. Klubem, który dopiero teraz, jakby się odradza, 

który miałby być, powiedzmy, następcą... 

Radny Krzysztof Król 

Rozumiem. No, właśnie o to mi chodzi. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Kontynuatorem, powiedzmy, MOS-u, no, to to jest Stowarzyszenie Promocji Lekkiej Atletyki, które 

które jakby, załóżmy, chciało przejąć, przejąć działalność od młodzieżowca, załóżmy, w górę, czyli tu 

młodzieżowiec jest do do dwudziestu trzech lat i potem, powiedzmy, 24,  i tak dalej nazwijmy ich 

zawodowcami, czyli tymi, tymi osobami, które są seniorami, to wtedy mogą, załóżmy, kontynuować to 

w klubie sportowym zwanym Promocja Lekkiej Atletyki. 

Radny Krzysztof Król 

To fizycznie, ile jest w tej sekcji osób? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Znaczy, czy policzymy je z dziećmi, czy policzymy...Jak to zrobić? 
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Radny Krzysztof Król 

Nie, nie. Tych po prostu, mówimy o tym stowarzyszeniu, o którym mówił Pan Dyrektor. Nie? Tylko 

takich, którzy biorą w zawodach jakichś, tak?, reprezentują nasze miasto. 

Trener MOSM 

W zawodach biorą udział wszystkie kategorie, nawet również z tymi dziećmi. To nie możemy tak 

mówić, że są (niewyraźne) lekkoatletycy. To nie jest tylko, że z siłowni korzystają, korzystają tylko 

zawodowcy, bo, bo żeby zostać zawodowcem i podnosić duże obciążenia, trzeba ten, kiedyś ich 

nauczyć, więc siłowy trening wchodzi już około 15 roku życia, to znaczy nie jako stricte trening siły, 

tylko techniki nauki,  tych wszystkich ćwiczeń siłowych, więc dostęp. A teraz jeszcze powiedzmy, 

mamy rzutnie. No, jeżeli chcemy... 

Radny Krzysztof Król 

Ja wszystko rozumiem, tylko proszę mi podać ilość tych osób od piętnastego do tego dwudziestego 

trzeciego roku. O jakim rządzie mówimy tych trenujących... Którzy by mogli korzystać z tej siłowni, 

żeby Pan mnie zrozumiał, korzystać z tej siłowni i sauny?  No to...od 15 w zwyż. 

Trener MOSM 

Około 30. 

Radny Krzysztof Król 

No to właśnie o to mi chodziło. Bardzo dziękuję. 

Trener MOSM 

Bo to musimy ustalić. Bo, bo, bo to nie ma czegoś takiego w MOSM-u jak zawodowstwo,  prawda? Bo 

to wtedy zawodowcy przyjmują za to pieniądze. 

Radny Krzysztof Król 

Nie, no bo ja rozumiem, że też zawodowcy u nas w klubie korzystają z sauny, w siłowni. Mówimy  

o piłkarzach i hokeistach, który mieści się na obiektach sportowych. Tak? (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ale Panie Radny, to nie jest tak, że że sekcja lekkiej atletyki nie ma sauny, bo u nas. 

Radny Krzysztof Król 

No, ja właśnie tego nie rozumiem do końca. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Tylko, tylko, że nie korzystają, tylko, że nie korzystają z sauny. Powiedzmy, która jest na stadionie 

lekkoatletycznym, bo ta sauna jest. No, mamy obiekty przecież, gdzie mamy saunę, mamy siłownie. 

Obiekty, gdzie mamy siłownie, bo to nie jest problem. 

Radny Krzysztof Król 

No to ja właśnie o tym mówię, no, czy to jest naprawdę taka potrzeba wielka, nie teraz? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Że MOSM nie jest, załóżmy, nie wiem, biedny i nie mamy sauny dla, dla naszych zawodników, gdzie, 

gdzie koszykarze nie wiedzą co to jest sauna i siłownia, gdzie na przykład nie wiem piłkarki ręczne, 

siatkarki, siatkarze i tak dalej i tak dalej. Tylko, że tu jest, tu jest problem, że tu sygnalizują...Że on nie 

jest po prostu na stadionie. Nie ma tam szatni, nie ma tam na stadionie toalet, nie ma tam siłowni, nie 

ma tam sauny, światła nie ma i w ogóle. 
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Radny Krzysztof Król 

No ja...(niewyraźne) z tego co słyszę, że to chyba niepotrzebnie został wybudowany. Mam takie 

wrażenie tutaj, słysząc niektórych trenerów i te te, te, te opinie, które czytali. Ale też dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, dziękuję bardzo. 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz, jeszcze proszę o głos. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Panie Przewodniczący, od dłuższego czasu ja też się zgłaszam, więc chciałabym uwzględnić mój 

głos. Dobrze? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze... 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Bo zgłosiłam się w aplikacji, dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo bym prosił, bo ja nie za bardzo po głosie za każdym razem rozpoznaje, głoszących się, 

zgłaszających się Radnych - o włączenie kamer, jeśli to jest możliwe. 

Zastępca Prezydenta ds., Społecznych Maciej Gramatyka 

Ja też się zgłosiłem, Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze i proszę zgłaszać się nie w aplikacji, nie w wersji tekstowej, tylko tak jak do tej pory. Teraz Pan 

Radny Marek Gołosz, następnie Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska i Pan Prezydent w dyskusji, 

chyba że Pan Prezydent chce się odnieść do...(niewyraźne) Ja dokończę jeszcze, jeżeli mogę. 

Momencik, momencik, bo ja nie dokończyłem zdania, 5 osób w międzyczasie weszło. Pan Prezydent 

chciałby już w tej chwili się ustosunkować? 

Zastępca Prezydenta ds., Społecznych Maciej Gramatyka 

Nie, ja myślę, że Państwo Radni być może powiedzą w części to, co ja. Nie, oczywiście nie chcę poza 

kolejnością, ale rzeczywiście zgłosiłem się w aplikacji już jakiś czas temu. Czekam na głos, także nie 

ma pośpiechu. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, bardzo proszę, Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

No, ja chciałem tylko dodać, że jak najbardziej uzasadnione jest wybudowanie stadionu, ponieważ  

w mieście nie tylko uprawia się piłkę nożną czy hokej. I szansę na inny sport, na inną dyscyplinę też 

mają pozostałe dzieci i to nie ma tu znaczenia,  czy będzie 5 tysięcy czy 10 tysięcy. Odnawia się ta 

sekcja po wielu latach braku stadionu lekkoatletycznego. Dajmy szansę, żeby powstała w fajnych 

warunkach i w super już sekundkę. I w super, i w super warunkach, żeby mogli trenować także jak 
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najbardziej popieram działalności i sekcja i stadion lekkoatletyczny, tylko żeby był kompleksowy. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kasowska - Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Dziękuję bardzo. Ja mam takie pytanie Panie Dyrektorze. W kwestii opiniowania projektu, bo jak już 

tutaj usłyszałam i informacje, jakie powszechnie funkcjonują, została dokonana optymalizacja tutaj 

stadionu, no, to jest, że tak powiem, działanie, które jest szeroko stosowane, bo stadion miejski też był 

optymalizowany z uwagi na to, że te oferty na wykonanie stadionu były wysokie, więc tu analogicznie 

zostało to też zrobione i optymalizowaliśmy arenę, ale pytanie, czy Państwo, którzy zabierali dzisiaj 

głos - trenerzy, koordynator, czy oni brali udział i mieli świadomość tego, w jaki sposób ten, ta 

optymalizacja miała przebiegać? Czy oni wiedzieli, że pewne rzeczy zostaną jakby wyłączone? Czy ja 

bym mogła taką informację otrzymać? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Tak, brali udział, dali swoje uwagi. Uwagi były różne. Powiedzmy, że część jest tutaj z tych, załóżmy, 

zgadzała, ale też były uwagi, żeby budować pod, pod, pod trybunami, żeby tam zbudować, 

powiedzmy, salki do ćwiczeń, no, sami wiemy, jak te trybuny wyglądają i tak dalej. To były, czasami 

uwagi były takie, były inne, także tak, brali udział. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

W kolejności Pan Prezydent Maciej Gramatyka, proszę. 

Zastępca Prezydenta ds., Społecznych Maciej Gramatyka 

Dziękuję bardzo. Częściowo już w wypowiedziach Państwa to się pojawiło, bo przyznam, że ja 

słuchając, znaczy z pełnym uznaniem podchodzę do Państwa pracy. Myślę tutaj o trenerach, ale, ale 

słuchając tych wypowiedzi mam wrażenie, że po prostu w Tychach nic się nie dzieje. Nie ma żadnych 

inwestycji, nie wspieramy lekkoatletów i w ogóle to wszystko jest źle. No nie wiem. Może oczywiście to 

jest mylne, bo, bo jednak wcale tak nie jest, bo Państwo odnoszą sukcesy, bo, bo pracujecie, bo to 

dyscyplina wspierana i finansowana przez Miejski, przypomnę, Ośrodek Sportu i Rekreacji. W związku 

z tym to są pieniądze z budżetu miasta, a inwestycje takie jak arena lekkoatletyczna są czymś nowym. 

Nie było ich wcześniej. Dzisiaj słyszę, że wszystko jest źle. Takie mam odczucia, być może to nie jest 

Państwa intencja, ale, ale wskazujecie to, co można by postawić. Co można by poprawić i ja się 

oczywiście zgadzam z tym, że jako osoby praktycznie zajmujące się akurat tym zagadnieniem 

jesteście w stanie wskazać, co mogłoby być lepiej. Tylko umówmy się, mimo wszystko dyscyplina, 

którą reprezentujecie jest jedną z wielu, jednak no, musimy się z tym też jakoś tam pogodzić.  

W związku z tym inwestycje takie jak w arenę lekkoatletyczną też są jedną z wielu. Być może trzeba 

było ograniczyć koszty w pewnym momencie i Pan Dyrektor o tym powiedział, że pewnie to był jakiś 

kompromis. Żeby wybudować w ogóle i zmieścić się w budżecie, to w takim kształcie, w jakim jest 

dzisiaj. Uwagi są słuszne, że pewnie warto pewne rzeczy udoskonalać i o tym Pan Dyrektor 

powiedział, że, że toalety powstaną, czy jakaś mowa o w szatniach. Natomiast naprawdę prosiłbym  

o to też, żeby jednak spojrzeć na to, jak wiele się wydarzyło, a nie wskazywać jak jest źle i tworzyć 

kolejne wizje. Nie wiem, ścieżki dookoła Paprocan oświetlonej, która Pan Radny Marek Gołosz mnie 

też pytał. Powiedziałem, że to jest  pomysł nietrafiony, chybiony. Już jest część ścieżki przy Dzikiej 

plaży oświetlona, natomiast budowanie oświetlenia dookoła Paprocan to są olbrzymie koszty. Wbrew 

pozorom, bo trzeba projektu, a poza tym zostawmy fragment miasta naprawdę dziki, znaczy miasta... 

To właściwie jest las, więc dajmy sobie spokój z takimi pomysłami, szczególnie, że budżet miasta to 

nie jest tylko sport, to jest też kultura. Ta Komisja zajmuje się również kulturą i za chwilę możemy 

wymyślać, jakie wydarzenie kulturalne należałoby w mieście zrobić. Zawsze to jest jakaś forma 

kompromisu. I no, niestety czy chcemy czy nie, nie wszystkie potrzeby nas wszystkich będą 

zrealizowane. Natomiast ważne jest to, żebyśmy się umieli w tym odnaleźć i kompromisowe 

rozwiązania znaleźć, także bardzo Państwa proszę o to, żeby podchodzić racjonalnie do tego, w jakiej 

jesteśmy sytuacji, jaka jest sytuacja budżetowa, finansowa, bo wszystkie być może słuszne postulaty, 
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one pociągają za sobą konsekwencje finansowe i nie na wszystkie po prostu nas zwyczajnie  

w świecie stać. Dlatego arena wygląda tak, a nie inaczej. Ale mimo wszystko ja patrzę na to 

pozytywnie, że ona w ogóle jest, bo wcześniej takiej areny lekkoatletycznej nie było. A dodając 

jeszcze zaplecze takie jakim jest stadion, to naprawdę w moim odczuciu, ale ja się oczywiście mogę 

nie znać. To jest coś, czego do tej pory w mieście nie było i przedstawianie opinii zawodników, że 

dawniej było lepiej, no, w moim odczucie jest trochę nietrafione. Wręcz (niewyraźne). Bardzo bym 

Państwa prosił o to, żeby jednak spojrzeć na to, jak wiele miasto wydaje na, na sport. Również na... 

Ta arena jest tego najlepszym dowodem. l na lekkoatletykę i jest to istotnym elementem w mieście  

i również w budżecie, a nie mówić o tym, że dawniej było lepiej. No, bardzo Państwa przepraszam, ale 

to jest w moim odczuciu nie na miejscu, niestosowne, bo tak jak powiedział Pan Dyrektor Staniczek, 

pewne działania w jakimś stopniu były uzgodnione. Oczywiście, że one nie są pewnie optymalne. 

Mogłoby być jeszcze lepiej, no, ale mamy to, na co nas na tym, w tym momencie stać i wiele osób, 

które przyjeżdżają do Tychów z podziwem patrzą na to, ile wydajemy na sport, jak wyglądają nasze 

obiekty sportowe, jak wiele jest możliwości na, na taką aktywność. Oczywiście, że może być lepiej, ale 

nie przesadzajmy, że jest jakiś dramat, bo ja słuchając tych wypowiedzi, to przez chwilę odniosłem 

wrażenie, że tak źle to nigdy nie było, a mam wrażenie, że jest jednak z każdym rokiem lepiej.  

A proszę pamiętać o tym, że budżet miasta no, niestety nie jest lepszy w przyszłym roku niż był  

w poprzednich latach i w najbliższym czasie w ogóle może być pewien problem z finansowaniem 

różnego rodzaju działalności, również tych sportowych. I Pan dyrektor Staniczek będzie musiał się 

zastanowić nad tym której z sekcji - bardzo wielu, to on może powiedzieć - obciąć budżet, a komu 

może dołożyć, a może nie będzie mógł nikomu dołożyć, także to, to tyle. Ja przepraszam, że tak 

trochę emocjonalnie, ale takie słuchanie albo inaczej - koncentrowanie się na tym, co złe, oczywiście, 

że to ważne jest, żeby wskazywać, co można poprawić, ale nie koncentrować się tylko na tych 

najgorszych czy złych jakichś stronach. No, bo spójrzmy na to trochę bardziej pozytywnie, bo 

naprawdę wiele się w tym mieście zmienia. A, to jest sport finansowana też przez miasto. Dziękuję 

bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Panie Przewodniczący, ja, ja jeszcze słowo jedno mogę, żeby uzupełnić Prezydenta. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo krótko, proszę. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Bardzo krótko, no, ja sobie zdaję sprawę, że, że arena lekkoatletyczna powiedzmy jest to, jest 

pierwszy jej rok działalności, że my też, załóżmy, wyciągamy wnioski, że my też, powiedzmy, się jej 

uczymy, uczą się trenerzy, uczą się zawodnicy, uczą się mieszkańcy, którzy tam, załóżmy, trenują 

obsługa i tak dalej i tak dalej, bo to nie jest obiekt taki, że po prostu tam może każdy sobie w sumie 

wejść i coś pokręcić i tak dalej, bo pomimo jej, jego prostoty, jest to skomplikowany obiekt. Takie 

dyskusje, powiedzmy, z trenerami, trenerami, powiedzmy, odbywamy dość często i to nie są rozmowy, 

powiedzmy, że my ich chwalimy, a trenerzy chwalą nas, bo sami wiecie, sami teraz widzicie, że, 

załóżmy, mają tam jakąś swój, swoją, swoją wizję, załóżmy, obiektu. Takiego obiektu, jak by oni 

widzieli, powiedzmy, trenerzy nasi no, no, na dzień dzisiejszy nie ma. Co do toalety, to jeszcze raz 

powiem i jeżeli był problem z toaletą załóżmy, pojawił się toi-toi. Jeżeli będą zawody, mamy podpisaną 

umowę z Tyskim Sportem, gdzie mogą załóżmy przychodzić kibice na te sektory, które są na, na 

stadionie piłkarskim. No, nie chce być, powiedzmy, uszczypliwy, ale równolegle ze stadionem lekkiej 

atletyki jest boisko do piłki nożnej. Tam, gdzie miała być kiedyś, powiedzmy, dodatkowe elementy 

lekkiej atletyki i tam trenują dzieci - podobne dzieci, jak i nasze, powiedzmy, z lekkiej atletyki, które taki 

sam problem mają. Załóżmy, z toaletą, z przechodzeniem i tamci nie mają problemów, a my mamy 

problemy. Ja wiem, że to jest sprawa MOSiR-u. Sprawa, załóżmy, moja, trenerów i tak dalej i tak 

dalej. Przekonywujemy się. Jakby to powiedzieć, szlifujemy się. Ale to też nie jest tak, tak jak Pan 

Prezydent powiedział, że na tym stadionie jest wszystko źle. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Ali Nurbagandow zgłaszał się w kolejności. 
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Radny Ali Nurbagandow 

Tak. Dzień dobry, dzień dobry. Chciałbym podziękować Dyrektorowi MOSiR-u za to, że wdraża ten 

pomysł wspólnego z AWF-em zorganizowania memoriału. Dobrze, to w ogóle będzie. Podzielam  

w 100 procentach zdanie Prezydenta Macieja Gramatyki. Nie róbmy z tego dużego dramatu. 

Faktycznie, jeżeli stadion ma przyjmować gości, gwiazdy lekkiej atletyki, mamy organizować zawody, 

moim zdaniem, wszystko po prostu trzeba dopracować. Mamy na to sporo czasu, jeżeli to będzie we 

wrześniu. Mam sprzeczne informacje z Dyrektorem AWF-u. Prawdopodobnie to był, ma być maj - 

miesiąc. No, jeżeli to będzie wrzesień, to też uważam, że to sprawa między Dyrektorem Staniczkiem, 

a Dyrektorem Sportowym AZS AWF Katowice Krzysztofem Nowakiem, bo to są fachowcy w tej 

branży. Bardzo się cieszę, że ten pomysł jest wdrażany i tu naprawdę uszczypliwość niektórych 

Radnych mnie przeraża, bo nie można robić z igły widły. Wszystko wymaga czasu, dopracowania  

i wierzę w dobre intencje Dyrektora MOSiR-u, no i tyle w temacie. Dziękuję za głos. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Nie słyszę głosów w dyskusji. Ja na koniec chciałbym się odnieść. Bardzo mocno 

skupiliśmy się na sprawie infrastruktury. Ja bardzo chciałem podziękować trenerom, koordynatorowi 

sekcji lekkoatletycznej MOSM Tychy. Byłem bardzo podbudowany w ogóle osiągnięciami tyskich 

lekkoatletów podczas tak zwanej gali sportowej w tym roku w Teatrze Małym. Dziękuję jeszcze raz 

Państwu bardzo serdecznie. Natomiast czytając Państwa sprawozdanie ostatni akapit troszeczkę 

mnie, nie wiem czy przestraszył, ale zaniepokoił. Bardzo króciutko. Czas pandemii miał ogromny 

wpływ na zaburzenia w funkcjonowaniu działalności sekcji lekkoatletycznej, zawieszone treningi, 

odwoływano zajęcia, dostęp do sal gimnastycznych i tak dalej i tak dalej. Bardzo proszę, gdybym, 

gdyby Państwo mogli powiedzieć, jak sytuacja wygląda, czy to już wróciło do normy? Proszę 

powiedzieć również nie tylko o tych zawodnikach, o tych członkach sekcji lekkoatletycznej MOSM-u, 

którzy są licencjonowani, którzy dzisiaj odnoszą już sukcesy. Tam była mowa o 36, tylko gdybym mógł 

jeszcze prosić o uzupełnienie informacji, ile dzisiaj osób trenuje, jakie są problemy, co wyrządziła 

pandemia, jakie są pomysły? Na, na, na dalsze rozwijanie, popularyzowanie lekkoatletyki - tych sekcji 

w MOSM-ie  Tychy. Bardzo proszę. 

Koordynator Józef Gawlina 

No, pandemia na pewno troszeczkę młodzieży (niewyraźne). Głośniej. Nie powrócili już do 

trenowania, przynajmniej w moim klubie. Znalazło się 5 osób, które już nie podjęły w ogóle treningu, 

no i po prostu powiedziałem, że następni przyszli i trenuje się dalej. Nie będę się prosił. Powróciło 

wszystko już do normy. Wszyscy wchodzimy na stadion, na salę gimnastyczną, sprinterzy jeżdżą do 

obrzeży na halę sportową, nie ma problemu. Również nabór powrócił na salę gimnastyczną do 40-tki, 

do szkoły numer 35,  także trenujemy tak jak 3 lata temu nie było w ogóle myśli o pandemii 

jakiejkolwiek, także nie ma problemu z tym. Na przyszłość, no, ubolewamy trochę, że zgubiły nam się 

obozy sportowe. Kiedyś ta młodzież była internowana. Sprinterzy z lekkoatletami, raczej ze 

średniakami. Aktualnie mijamy się, oddajemy sobie klucze. Cześć, cześć. Młodzież się nawet prawie, 

że nie zna trenująca sprinty albo biegi średnie i no, obóz sportowy to jest konieczność w lekkoatletyce,  

no, ale nie ma, nie ma środków na to najlepiej jechać prywatnie. Pandemia też... (niewyraźne) Ja 

jeżdżę z młodzieżą prywatnie i  za zgodą rodziców opłacamy sobie wszystko sami. Nie ma sprawy. 

Może trener coś doda jeszcze? 

Trener Bogdan Przybycin 

No, cóż, no. Jeśli dodać obozy sportowe, no to, to były, było, byłaby  to fajna integracja młodzieży. 

Oczywiście, że tak. No ale chcielibyśmy też mieć jakieś biuro zawodów dla nas jako trenerów, bo ona 

naprawdę jest tak, że w tej chwili z rodzicami czy przychodzą nowe dzieci czy z tym, no, musimy  

z nimi rozmawiać na trybunach, no, bo nie mamy ich gdzie zaprosić, prawda? My, my chcielibyśmy też 

rozmawiać z tymi zawodnikami, bo jeżeli się prowadzi zawodnika, powiedzmy, na jakimś tam 

poziomie, to, to, to wypada z nim też przerobić jakoś intelektualnie te sprawy, pogadać, bo oni mają 

też swoje problemy. To jest młodzież, prawda? No i w tej chwili no, nasze dyskusje polegają na tym, 

że spotykamy się jak, jak nie pada na, na, na trybunie czy, czy w tym, w magazynie ze sprzętem. No 
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to chcielibyśmy mieć też jakiś ten magazyn. No, jeszcze Pani Ania może coś powie o tych dzieciach, 

bo ty się tym zajmujesz. 

Trener Anna Chłopek 

Ja odpowiadając na pytanie mojego rozmówcy, powiem, że wszystko tutaj za sprawą MOSiR-u Tychy 

wraca powolutku do normy, możemy korzystać z sal gimnastycznych. Dzieci  moja grupa naborowa, 

czyli maluchy, przychodzą, jest ich mniej, jest ich mniej. Pandemia troszeczkę przerzedziła grono, 

natomiast powolutku odradza się to wszystko. Możemy korzystać z sal gimnastycznych. Tutaj MOSiR 

podpisane ma porozumienia o współpracy ze szkołami. Dyrektorzy nie stawiają żadnych ograniczeń 

nam, więc myślę, że jest wszystko w porządku. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ile Państwa, ilu jest wychowanków, ilu uczestników? Od maluszków po, po licencjonowanych 23-

latków? 

Trener Anna Chłopek 

Proszę Pana, ja mogę powiedzieć o swojej grupie. Moja grupa liczy około, bo to są przejściowe 

sytuacje w tej chwili, kiedy są kwarantanny, kiedy dzieci chorują, bo jest okres również zachorowania 

na grypę, na przeziębienia. To moja grupa liczy w granicach od 15 do 25 osób. Takich stale 

przychodzących na 2 spotkania w tygodniu uczestników. Oprócz tego są dzieci, które się pojawiają  

z przerwami 2-3 tygodniowymi, więc na liście osób, które mam zapisane do swojej grupy, mam tych 

dzieciaków około 36. Myślę, że 23 licencjonowanych. 30, tak? licencjonowanych zawodników, ale  

i moi koledzy również mają grupy, które z doskoku przychodzą, niektóre osoby sporadycznie, jedni 

częściej, jedni mniej, więc ja myślę, że ta grupa liczy od najmłodszych do najstarszych minimum 50- 

60 uczestników. Tak? Drodzy koledzy. 

Koordynator Józef Gawlina 

Tak. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze. Bardzo dziękuję. 

Koordynator Józef Gawlina 

Można przyjąć, bo drabinek na sali gimnastycznej niejednokrotnie brakuje, także no (niewyraźne). 

Mamy ograniczone możliwości. Nie może mieć 30 na sali, bo nie da rady, no. Na ogół 12 to już jest ta 

grupa taka maksimum. Tak. Żeby była. Jak przyjdzie więcej, to są kłopoty. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo dziękuję. Jeszcze raz gratuluję, dziękuję Państwu za zaangażowanie tu zwracam się do 

trenerów. Czy jeszcze w tym punkcie jakieś pytania? Dziękuję bardzo, traktuję, że punkt czwarty: 

działalność sekcji lekkoatletycznej - został zrealizowany w dniu dzisiejszym. W punkcie piątym mamy 

zaopiniowanie projektu w sprawie zmiany uchwały numer XLIII/711/  17 Rady Miasta Tychy z dnia 19 

grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu miasta Tychy 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego szkół i placówek 

prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie miasta Tychy oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. W przedstawionym projekcie jest uzasadnienie, czy 

Państwo Radni potrzebują wprowadzenia? Nie słyszę, w takim razie przechodzimy od razu do trybu 

opiniowania. Będę odczytywał nazwiska Państwa Radnych po kolei. Bardzo proszę o ustosunkowanie 

się czy za czy przeciw czy wstrzymuje się. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Opinia pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja również jestem za. Informuję, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.  

W kolejnym punkcie mamy przyjęcie planu pracy Komisji na pierwsze półrocze przyszłego roku. 

Projekt takiego planu pracy Komisji jest w Państwa dokumentach i otwieram dyskusję. Bardzo proszę. 

Czy są jakieś propozycje zmian? Ja chciałem zwrócić uwagę, że na spotkanie czerwcowe 

zaproponowałem posiedzenie wyjazdowe w Mediatece w miejscu, w siedzibie, w której działają dwie, 

dwie instytucje - to znaczy Miejska Biblioteka Publiczna i instytucja Kultury Aukso Orkiestra kameralna 

miasta Tychy. A do całego planu czy Państwo jeszcze chcieli coś wnieś, zmienić? Czy ja rozumiem, 
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że możemy przejść do trybu przyjmowania opiniowania? Nie słyszę. Tak. Przyjmuję, że oddaje to pod 

głosowanie, opiniowanie. Tradycyjnie proszę o opinię. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

I ja również jestem za. Ogłaszam, informuje, że projekt projekt planu został przyjęty jednogłośnie. 

Przechodzimy do punktu siódmego: Sprawy bieżące, wolne wnioski. Bardzo proszę. 
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Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz, proszę o głos. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Krzysztof Król 

Ja też proszę o głos po Radnym Gołoszu. 

Radny Marek Gołosz 

Chciałem złożyć wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na wybudowanie oświetlenia na 

stadionie lekkoatletycznym. Halo? Halo, Halo. Nie słyszę Pana Przewodniczącego. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Przepraszam. Proszę o sformułowanie precyzyjne wniosku, tak żebym mógł zapisać lub przesłanie 

na, na, na sms-a do mnie tak, żebym mógł odczytać. 

Radny Marek Gołosz 

Już mam, proszę, proszę zapisywać. Tak? Zwracam... Komisja Finansów wnioskuje... 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Komisja to nie Finansów, to Komisja... 

Radny Marek Gołosz 

Przepraszam. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu. Tak. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu. 

Radny Marek Gołosz 

Wnioskuje do Prezydenta Miasta Tychy. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Wnioskuję do Prezydenta Miasta Tychy 

Radny Marek Gołosz 

O zabezpieczenie środków finansowych. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Zabezpieczenie środków finansowych 

Radny Marek Gołosz 

Na wybudowanie, na budowę, na wybudowanie oświetlenia na stadionie lekkoatletycznym. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Na budowę oświetlenia na stadionie lekkoatletycznym. Dobrze, zanotowałem. W sprawie tego 

wniosku czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Ja pozwolę sobie zadać pytanie jeszcze 

do Pana Dyrektora MOSiR-u Pana Marcina Staniczka. Proszę mi powiedzieć, dzisiaj ze stadionu 

lekkoatletycznego oprócz sekcji lekkoatletycznej MOSM, korzystają jeszcze pewnie inni, w jakim 

zakresie ten stadion lekkoatletyczny jest wykorzystywany dzisiaj? Proszę, ewentualnie, jeśli ma Pan 

takie doświadczenie, powiedzieć, jak on jest wykorzystywany w tych okresach, kiedy dzień jest 
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dłuższy, czyli tam kiedy można prowadzić po prostu, jak jest jasno do godziny, nie wiem, 19:00-20:00, 

czy jeszcze dłużej. Czy jest z nami Pan, Pan Dyrektor? Czy Pan Dyrektor Marcin Staniczek jest  

z nami? Chyba, chyba, chyba już nie. Dobrze, nic. Nie dostaniemy chyba odpowiedzi w takim razie.  

W sprawie wniosku jeszcze jakieś pytania? Poddaję pod głosowanie wniosek do Prezydenta Miasta 

Tychy, następnie...Radnego Marka Gołosza o następującej treści: Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

wnioskuje do Prezydenta Miasta Tychy o zabezpieczenie środków finansowych na budowę 

oświetlenia na stadionie lekkoatletycznym. I bardzo proszę o opinię. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Oczywiście za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska Pawłowicz 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Wstrzymuję się od głosu. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja się wstrzymuję. Nie, nie mam odpowiedzi. Informuję Państwa, że wniosek został zaopiniowany 

pozytywnie przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Radny Marek Gołosz 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

l jesteśmy dalej w punkcie: wolne wnioski. Ktoś z Państwa Radnych chciał jeszcze...? 

Radny Krzysztof Król 

Ja chciałem strasznie jeszcze z Panem Dyrektorem Staniczkiem porozmawiać. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, czy jest z nami już może Pan Dyrektor MOSiR-u? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Słucham, Panie Radny, słucham Pana. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę Pana. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Dyrektorze, ja mam takie pytanie. Czy miał Pan w planie w budżecie jak został wybudowany 

nasz stadion lekkoatletyczny  jakąś imprezę na otwarcie w ogóle tego stadionu, wypromowanie go 

wśród mieszkańców? Czy są jakiś czynione w tym kierunku rzeczy? (niewyraźne) 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Promocyjne, promocyjne zawody, tak jak powiedziałem w sierpniu będą i to będą zawody otwarcia, bo 

zrobić otwarcie na zasadzie raz, że to jest, że była pandemia, że były, że była pandemia i ani imprezy, 

ale w sierpniu, ale w sierpniu tak jak powiedziałem, te zawody będą zawodami otwarcia. 

Radny Krzysztof Król 

Ale mam pytanie, czy w ogóle w budżecie MOSiR-u były, bo jak przed otwarciem stadionu jakieś 

środki na otwarcie tego stadionu? Przed pandemią, nie Czy było coś takiego? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja nie przypominam sobie. 

Radny Krzysztof Król 

A generalnie, jak uważacie na dzień dzisiejszy, bo dlaczego pytam? Bo nie, nie uwierzy Pan Dyrektor, 

ale niektóre osoby nie wiedzą, że w Tychach taki stadion powstał lekkoatletyczny i czy macie jakiś 

pomysł na promowanie tego miejsca, że jest nowe miejsce, że miasto wybudowało, żeby jak gdyby 

tych mieszkańców przyciągnąć na ten stadion? I mogli z niego korzystać. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Powiem szczerze, że w czasie, w czasie, w czasie lata załóżmy, jak on był otwarty wiosna-lato to 

naprawdę było bardzo dużo ludzi wręcz, wręcz były, załóżmy, kłótnie o to, załóżmy, czy, czy nie jest 

za dużo, czy jest za mało. Treningi, które, które nasze sekcje miały między godziną między godziną 

17:00, a godziną 19:00 to po prostu zawsze były kłótnie, bo ludzie chcieli przychodzić. Tu ludzie 
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chcieli biegać, nie da się, załóżmy, wpuszczać ludzi z zewnątrz na treningi, które są zorganizowane, 

bo to, bo wtedy były 2 godziny dla, dla zorganizowanych grup, czyli to był nasz MOSM. To był też, to 

było też to Stowarzyszenie Promocji Lekkiej Atletyki, czyli wszyscy zawodnicy, wszyscy zawodnicy 

licencyjni  mogli wtedy wtedy przychodzić i były, w cudzysłowiu - były kłótnie. Dlaczego zamykamy 

dla... Że, że oni by też chcieli przychodzić, także to nie jest kwestia, powiedzmy, że stadion stoi, arena 

stoi pusta i nikt tam nie biega. Mówię wiosna-lato jak i jak i jesień wczesna, obojętnie, o której porze 

bym tam nie pojechał związanej powiedzmy z areną, z jego tam przeglądami, z jego tam załóżmy, 

naprawami gwarancyjnymi i tak dalej i tak dalej, to zawsze były osoby i zawsze trenowały. To były 

między innymi przedszkola, normalni ludzie, którzy tam przychodzili z tak zwanej ulicy i biegali, to były 

szkoły, to byli, to byli nasi zawodnicy. Także nie było problemów z tym, że stadion stoi pusty i co my 

teraz nim z nim zrobimy? Także chyba, że, chyba, że ktoś nie jest zainteresowany sportem, 

powiedzmy, a bardziej teatrem, teatrem, nie wiem, filharmonią czy czymś. No to on może w sumie nie 

wiedzieć, ale wie gdzie jest Teatr Mały, także każdy, każdy przy minimalnym zainteresowaniu po 

prostu, każdy, kto na basen chodzi, każdy, kto, kto, nie wiem, w tamtym rejonie, nawet na spacer do 

Skweru Niedźwiadków chodzi czy na, czy na stadion piłkarski, no to, no to chyba by musiał być... 

Radny Krzysztof Król 

Nie, no, bo Panie Dyrektorze było, że takie ładne obiekty czy tam stadion czy nowe lodowisko było 

jakoś tak przedstawiane mieszkańcom i otwarte i były jakieś z tym związane imprezy, tak?  

Z otwarciem tych stadionów, ale... I też myślę...I też myślę, że...myślę, że dobrą okazją będzie ten 

półmaraton tyski, żeby to przedstawić tą, tą inwestycję miasta, o czym mówiła Pani Przewodnicząca, 

że to jest dobry kierunek i czy Pan Dyrektor się z tym zgadza? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja się zgadzam, że jak zrobimy zawody, zawody sierpniowe, to na pewno będzie wtedy otwarcie, 

otwarcie... 

Radny Krzysztof Król 

Oficjalne, tak? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Oficjalne takie żeby, żeby można było, załóżmy, zobaczyć co to są zawody lekkoatletyczne, jak 

załóżmy, się układa płotki, jak się przez przez płotki biegnie, jak, jak sędziowie pracują, jak załóżmy, 

starter, jak załóżmy, bieg jest na 100 metrów i tak dalej i tak dalej. Jak, jak wygląda pchniecie kulą. 

Radny Krzysztof Król 

Mam, mam rozumieć, Panie Dyrektorze, że MOSiR super wypromuje tą imprezę miejską, tak? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

MOSiR jest z Radnymi oczywiście, bo Radni załóżmy, bo... 

Radny Krzysztof Król 

Oczywiście, oczywiście. Pomożemy, pomożemy, już czynimy jakieś tam...Fajnie, dziękuję bardzo, nie 

mam więcej pytań. Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej zgłoszeń w dyskusji. W takim razie zamykam posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta Tychy. Bardzo dziękuję wszystkim gościom, wszystkim 

obecnym, Dyrektorom Jednostek, Panu Prezydentowi, Dyrektorom jednostek kultury, instytucji kultury, 

oświaty. Dziękuję bardzo, do widzenia. 
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